



cables that pulse with life

الإشارة : خ/ك/ ٩٥ / ٢٠٢١

Date: 16 FEB 2021 التاريخ :

M/S. Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Material Information Disclosur

الموضوع : الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Reference to the above subject, and to the Capital Markets Authority's requirements included in The Executive Bylaws Module Ten (Disclosure and Transparency) We attach to you the Material Information Disclosure Form – Appendix No. (11)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وإلى تعليمات هيئة أسواق المال المدرجة ضمن اللائحة التنفيذية – الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) ، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية – ملحق رقم (11).

Best regard's

وتفضلو بقبول فائق الإحترام ،،،

Basel Omran Kanaan
Chief Executive Officer



باسل عمران كنعان
الرئيس التنفيذي





cables that pulse with life

Ref:

الإشارة :

Date :

التاريخ :

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Form of Material Information Disclosure

Date	16/02/2021	التاريخ
Name of listed Company	شركة الخليج للكابلات والصناعات الكهربائية ش.م.ك.ع. Gulf Cable & Electrical Industries Co. (K.S.C.P)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	<p>نحيطكم علماً بأن الشركة قد تسلمت من السادة/ الجهاز المركزي للمناقصات العامة كتاب ترسية للمناقصة رقم و ك م /4472/ 2016 توريد موصلات خطوط هوائية بمبلغ إجمالي 4,512,500 د.ك. وعليه سيتم مراجعة السادة وزارة الكهرباء والماء لإنهاء إجراءات توقيع العقد المتعلق بالمناقصة .</p> <p>Kindly be informed that the Company has been received letter of award for tender No MEW / 7244/2016 Supplying OVERHEAD CONDUCTORS total amount of KWD 4,512,500 from M/S. Central Agency for Public Tenders.</p> <p>Accordingly we will refer to M/S. Ministry of Electricity and Water for further steps to sign related contract</p>	المعلومة الجوهرية
The effect of material information on the Company's Financial Position	N/A	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لا يوجد



Page 2 of 2

